
 
 

 
AJUNTAMENT DE 
CAPDEPERA        
(ILLES BALEARS) 
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA NÚM.: 1/2012 DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
DE 
CAPDEPERA, CELEBRADA EL DIA 9 DE GENER DE 2012 
Identificació de la sessió: 
 
Òrgan:                                              Ple de l’Ajuntament de Capdepera                                                          
Caràcter de la sessió:                    Ordinària 
Convocatòria:                                Primera Convocatòria 
Sessió núm.: 
Data de celebració:                      9 de gener de 2012 
Lloc:                                                Sala de Plens de l’Ajuntament                  
Hora d’inici:                                  20:03 hores 
Hora de finalització:                    23:59 hores 
 
SR.BATLE-PRESIDENT: 
 
Sr. Rafel Fernández Mallol 
 
ASSISTENTS: 
 
Sr. Sebastià Sureda Rosselló 
Sra. Carmen Corraliza Gallardo                           
Sra. Ivon Daniela Renaud Más 
Sr. Antònia Caimari Bauzà 
Sr. Gabriel Jaime Torres Malpesa 
Sr. Luís Alberto Llull Ginard                                   
Sra. Juana Llull Capó                                               
Sr. Fernando David Martínez Colom                     
Sr. Joan Ferrer Flaquer                                       
Sra. Maria Pilar Garcia Rosa                                    
Sra. Margalida Servera Ferrer 
Sr. Pedro Sansó Flaquer                              
Sr. Miquel Riera Muñoz 
Sr. Pere Fuster Nadal 
Sra. Antònia Ballester Colom 
Sr. Mateu Melis Tous 



                                       
Secretària.:  Sra. Maria del Mar Terol Andrés.  
 
Ordre del dia 
 
I.- APROVACIÓ ACTES SESSIONS: 29/11/11 I 19/12/11.  
 
II.- EXP NÚM 224AG/11: PRESA DE POSSESSIÓ DE LA SRA. ANTONIA 
CAIMARI BAUZÀ. 
 
III.- EXP NÚM. 132AG/11: NOMENAMENT JUTGE DE PAU SUBSTITUT. 
 
IV.- EXP NÚM. 209AG/11: UNITAT NOCTURNA POLICIA LOCAL. 
 

V.-  EXP NÚM. 2AG/12: ESCRIT CONSORCI DE TRANSPORTS DE MALLORCA: 
AMPLIACIÓ DE LA CAMPANYA D’EMISSIÓ DE LA TARGETA INTERMODAL.    
 
VI.- EXP NÚM. 3AG/12: ADHESIÓ CONVENI COL·LABORACIÓ ENTRE 
L’ORGANISME AUTÒNOM PREFECTURA CENTRAL DE TRÀNSIT I LA FEMP PER 
A L’INTERCANVI D’INFORMACIÓ I LA MÚTUA COL·LABORACIÓ 
ADMINISTRATIVA. 
 
VII.- EXP NÚM. 152AG/11: PROPOSTA DE BATLIA: CREACIÓ D’UNA 
COMISSIÓ INFORMATIVA PERMANENT. 
 
VIII.- NOMENAMENT REPRESENTANTS DE LA CORPORACIÓ AL CONSORCI 
CAPDEPERA MIRALL. 
  
IX.- EXP. NÚM. 22 INTERV/ 2011: COMPTE GENERAL 2010. 
 
X.-  CONVENIÈNCIA REALITZACIÓ FOCS ARTIFICIALS AL CASTELL DE 
CAPDEPERA.  
 
XI.- DECRETS I RESOLUCIONS. 
 
XII.- PRECS I PREGUNTES 
 
Assisteixen el nombre legal de membres per a la vàlida celebració de la 
sessió en 
primera convocatòria, per la qual cosa el president declara oberta i 
pública la sessió. 
 
************************************************* 
 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 



 
En primer lloc, el Sr. President abans de començar amb l’ordre del dia 

dóna lectura d’un reconeixement pel premi obtingut per l’OCB a la 
funcionària de l’Ajuntament Maria Àngela Melis Vila. Li dóna 
l’enhorabona i expressa el seu orgull davant l’Ajuntament Ple i a 
continuació es passa a tractar el primer punt de l'Ordre del dia: 

 
 
I.- APROVACIÓ ACTES SESSIONS: 29/11/11 I 19/12/11.  
 
En compliment d’allò que disposen l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 
de desembre, Municipal i de règim local de les Illes Balears; i l’article 91.1 
del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
entitats locals, aprovat pel Real decret 2568/1986, de 28 de novembre, 
el Sr. President demana als membres de la Corporació si algú té alguna 
observació a fer sobre les actes de les sessions anteriors, que van tenir 
lloc els dies 29/11/11 i 19/12/11, de les quals s’ha expedit, prèviament, 
còpia de l’esborrany a cada Regidor per al seu coneixement, 
rectificació d’errades o possible formulació d’al·legacions, si fos el cas. 
 
El Sr. Joan Ferrer Flaquer, portaveu del Partit Popular, expressa la seva 
disconformitat sense mencionar els punts concrets. El Batle decideix 
deixar-ho damunt la taula per a propera aprovació. 

 
 
     II.- EXP NÚM 224AG/11: PRESA DE POSSESSIÓ DE LA SRA. ANTÒNIA 
CAIMARI BAUZÀ. 
 

El Batle llegeix la següent proposta d’acord: 
 

ANTECEDENTS 
 

Que l'Ajuntament, per acord del Ple celebrat en sessió 
extraordinària i urgent de data 19 de desembre de 2011, va acordar la 
presa de coneixement de la renúncia voluntària del Sr. Xavier Rodríguez 
Abril del lloc de regidor a l'Ajuntament per raons personals, en 
compliment de l'article 9.4 del Reial decret 2586/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s'aprova el Reglament d'organització, funcionament 
i règim jurídic de les entitats locals. 

 
L'Ajuntament va sol·licitar a la Junta Electoral General que li fossin 

enviades les credencials de la Sra. Antònia Caimari Bauzà, següent en la 
llista de les eleccions municipals celebrades en data 22 de maig de 
2011. Aquestes credencials van ser rebudes per l'Ajuntament el dia 2 de 
gener, amb núm. 6 d'entrada al Registre General de l'Ajuntament. 
 



Que el dia 5 de gener de 2012 es van presentar les corresponents 
declaracions sobre causes de possible incompatibilitat i sobre qualsevol 
activitat que li proporcioni o pugui proporcionar ingressos econòmics, 
juntament amb una declaració dels seus béns patrimonials. De 
conformitat amb les obligacions que estableixen la Llei orgànica 5/1985, 
de 19 de juny, del règim electoral general, i la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
reguladora de les bases del règim local. 

 
Per tot això, es proposa al Ple d'aquest Ajuntament, l'adopció del 

següent 
 
 

 
ACORD 
 
Acceptar la presa de possessió de la Sra. Antònia Caimari Bauzà del 
càrrec de regidora de l'Ajuntament en substitució del Sr. Xavier 
Rodríguez Abril, després de la renúncia voluntària d'aquest. 
 
I per a això, i complint amb el procediment legalment establert, el Batle 
passa a preguntar a la Sra. Antònia Caimari Bauzà, si: 
 
«Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment 
les obligacions del càrrec de regidora de l'Ajuntament de Capdepera 
amb lleialtat al Rei, i guardar i fer guardar la Constitució, com a norma 
fonamental de l'Estat»?  
 
La regidora respon afirmativament. 
 
A continuació, el Sr. Batle pronuncia unes paraules de benvinguda. 
 
Després de la presa de possessió com a regidora, la Sra. Antònia Caimari 
Bauzà s’incorpora a la Sessió. 
 
 
 
III.- EXP NÚM. 132AG/11: NOMENAMENT JUTGE DE PAU SUBSTITUT. 
 
El Batle dóna la paraula a la regidora d’Interior, la Sra. Joana Llull, que 
dóna compte de l’expedient de referència i explica que una vegada 
acabat el termini de presentació de sol·licituds a Jutge de Pau substitut 
s’han presentat els següents:  

- El Sr. Pedro José Martínez Riera. 
- El Sr. Juan Jesús Rechac Cañavate. 
 
I a continuació aquestes sol·licituds se sotmeten a votació, el resultat 

de les quals és el següent: el Sr. Pedro José Martínez Riera 9 vots (UCAP-



PSOE) i el Sr. Juan Jesús Rechac Cañavate 8 vots (2 PSM-Entesa, 6 PP i 1 
EG). 
 

Per tot això, queda nomenat jutge de pau substitut el Sr. Pedro José 
Martínez Riera. 

 
 
  
IV.- EXP NÚM. 209AG/11: UNITAT NOCTURNA POLICIA LOCAL. 
 
El Batle dóna la paraula a la Regidora d’Interior, que llegeix l’expedient 
de referència i fa constar quins són els objectius d’aquesta unitat, els 
requisits per accedir-hi i els avantatges que suposarà tenir aquesta 
Unitat Nocturna. 
 
Iniciat el període d’intervencions el Batle dóna la paraula al Sr. Pedro 
Sansó, del Partit Popular, que exposa que per a constituir aquesta Unitat 
Nocturna hi ha poca plantilla. Pensen que abans hi hauria d’haver una 
reestructuració de plantilla. Comenta que sols hi ha un subinspector i fa 
dues preguntes: qui s’encarregarà quan no hi haja el subinspector i quin 
serà el pressupost que farà falta. 
 
La regidora d’Interior respon que quan no hi haja el subinspector les 
funcions les farà l’Inspector i que en el pressupost de 2012 no es faran 
aquestes despeses. 
 
A continuació, atorgada la paraula al portaveu del PSM, el Sr. Pere 
Fuster pregunta pel nombre de policies que hi haurà al carrer, comenta 
que tenen dubtes de la seva organització així com també del 
pressupost, però expressa que a pesar dels dubtes hi votaran a favor. 
 
El Batle dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, el Sr. Mateu Melis, que 
exposa que s’abstindran en la votació perquè se susciten inconvenients 
amb la Unitat Diürna. Encara que aplaudeixen la iniciativa s’hi 
abstindran i sol·liciten a la regidora una comparativa el 2012. 
 
Per últim, el Sr. Pedro Sansó pregunta a la Regidora si la Unitat de 
ciclistes es mantindrà activa, a la qual cosa la Sra. Joana Llull respon 
que vol que es mantinga. 
 
Després se sotmet la proposta a votació. 
 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ L’ANTERIOR PROPOSTA D’ACORD, 
S’APROVA PER 11 VOTS A FAVOR (9 UCAP-PSOE, 2 PSM-ENTESA) I 6 
ABSTENCIONS (5 PP i 1 EG), perquè és DISSET el nombre legal de 
membres de Consistori i són DISSET els assistents. 
 



V.-  EXP NÚM. 2AG/12: ESCRIT CONSORCI DE TRANSPORTS DE MALLORCA: 
AMPLIACIÓ DE LA CAMPANYA D’EMISSIÓ DE LA TARGETA INTERMODAL.    
 

El Batle dóna la paraula a la Regidora d’Interior, la Sr. Joana Llull, 
que explica el contingut de l’expedient de referència, i aquest se sotmet 
a votació. 
 

No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, com que 
és disset el nombre legal de membres del Consistori i són setze els 
assistents, és aprovada l’anterior proposta d’acord. 
 
 
VI.- EXP NÚM. 3AG/12: ADHESIÓ CONVENI COL·LABORACIÓ ENTRE 
L’ORGANISME AUTÒNOM PREFECTURA CENTRAL DE TRÀNSIT I LA FEMP, PER 
A L’INTERCANVI D’INFORMACIÓ I LA MÚTUA COL·LABORACIÓ 
ADMINISTRATIVA. 
 

El Batle dóna la paraula a la Regidora d’Interior, la Sr. Joana Llull, 
que explica el contingut de l’expedient de referència, i se sotmet a 
votació. 
 

No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, com que 
és disset el nombre legal de membres del Consistori i són setze els 
assistents, és aprovada l’anterior proposta d’acord. 
 
 
VII.- EXP NÚM. 152AG/11: PROPOSTA DE BATLIA: CREACIÓ D’UNA 
COMISSIÓ INFORMATIVA PERMANENT. 
 

El Batle dóna lectura a l’informe-proposta de Secretaria: 
 

 
”INFORME-PROPOSTA 
 
PRIMER. Constituir una Comissió Informativa de caràcter permanent 
anomenada ASSUMPTES GENERALS DEL PLE. L’objecte serà l'estudi, informe i 
consulta de tots els assumptes que vagin a Ple i no estiguin incardinats a la 
Comissió Informativa d'Hisenda i Especial de Comptes. 
  
SEGON. La Comissió Informativa Permanent anomenada ASSUMPTES GENERALS 
DEL PLE estarà integrada pels següents membres: 
 
- President: el Batle o regidor en qui delegui. 
 
- Vocals: 
 
- 1 regidor del Grup municipal del PP 
 
- 1 regidor del Grup municipal del PSOE 



 
- 1 regidor del Grup municipal d’UCAP 
 
- 1 regidor del Grup municipal del PSM-EN-APIB 
 
- 1 regidor del Grup municipal d'ES GRUP 
 
 
- Secretari: El secretari de l'Ajuntament o funcionari en qui delegui. 
 
 
TERCER. La Comissió Informativa Permanent ha d’ajustar el seu funcionament al 
que disposen els articles 123 a 126 i 134-138 del Reial decret 2568/1986, de 28 
de novembre, pel qual s'aprova el Reglament d’organització, funcionament i 
règim jurídic de les Entitats Locals. La Comissió celebrarà sessions ordinàries 
cada dos mesos en atenció a la periodicitat establerta per a la celebració del 
Ple ordinari. La Comissió es reunirà 7 dies naturals abans del Ple. Sense perjudici 
que puguin convocar sessions extraordinàries. 

 
QUART. Comunicar aquest Acord als diferents grups polítics municipals, fent-los 
saber que hauran de designar els seus representants a la Comissió, notificant-
ho per escrit en el termini de 10 dies naturals des de l'adopció d'aquest Acord.” 
 

EL Batle dóna la paraula al portaveu del Partit Popular, el Sr. Ferrer, 
que exposa que no hi està d’acord; que la intenció és eliminar 
comissions i hi haurà regidors que no estaran operatius. El que vol el 
Batle és un control de les actuacions dels regidors. Podria eliminar la 
Junta de Govern Local i crear una comissió permanent. S’oposen a tot 
el que sigui coartar la feina dels membres del seu grup. Continua 
exposant que no fa falta crear una figura nova, que es faci reunió de 
Junta de Portaveus. 
 

El Batle explica que no s’eliminen les comissions informatives, sinó 
que es crea una permanent d’assumptes plenaris.  
 

Dóna la paraula al portaveu del PSM, el Sr. Fuster, que també diu 
que es pot convocar una Junta de Portaveus o fer-se la d’Hisenda. 
Pensa que és un retrocés democràtic més perquè les comissions 
funcionen bé. Això perjudica el treball dels regidors i per això diu que la 
seva formació hi votarà en contra. 

 
Dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, el Sr. Melis, que exposa 

que la primera premissa és el diàleg i aquest punt és tot el contrari; és 
una passa més a la dictadura democràtica, que crea normativa per a 
fiscalitzar i posar traves. 

 
El Batle contesta exposant que aquesta creació va encaminada 

que els temes estiguen dictaminats per a anar a ple i que els assumptes 
no es queden damunt la taula. 



Després d’un llarg debat i intervencions se sotmet la proposta a la 
votació. 
 

VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ L’ANTERIOR PROPOSTA D’ACORD. 
S’APROVA PER 9 VOTS A FAVOR (UCAP-PSOE) I 8 EN CONTRA (2 PSM-
ENTESA, 1 EG, 5 PP), perquè és DISSET el nombre legal de membres de 
Consistori i són DISSET els assistents. 
 

VIII.- NOMENAMENT REPRESENTANTS DE LA CORPORACIÓ AL CONSORCI 
CAPDEPERA MIRALL. 
 
El Batle llegeix la proposta en la qual proposa nomenar com a 
representants de la Corporació al Consorci Capdepera-Mirall, per a 
formar part de la seva Junta Rectora com a vocals a:  

- Gabriel Torres Malpesa 
- Sebastià Sureda Roselló. 

No havent-hi intervencions se sotmet la proposta a votació. 
 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ L’ANTERIOR PROPOSTA D’ACORD, 
S’APROVA PER 9 VOTS A FAVOR (9 UCAP-PSOE) I 8 ABSTENCIONS (2 PSM-
ENTESA, 5 PP I 1 EG), ja que és DISSET el nombre legal de membres de 
Consistori i són DISSET els assistents. 
 

 
IX.- EXP. NÚM. 22 INTERV/ 2011: COMPTE GENERAL 2010. 
 
El Batle dóna la paraula al Regidor d’Hisenda, el Sr. Sebastià Sureda 
Roselló, que explica el contingut de l’expedient de referència. No 
havent-hi intervencions se sotmet a votació. 
 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ L’ANTERIOR PROPOSTA D’ACORD, 
S’APROVA PER 11 VOTS A FAVOR (9 UCAP-PSOE, 2 PSM-ENTESA) 5 VOTS 
EN CONTRA (PP) I 1 ABSTENCIÓ (EG), ja que són DISSET el nombre legal 
de membres de Consistori i són DISSET els assistents. 
 
 
X.-  CONVENIÈNCIA REALITZACIÓ FOCS ARTIFICIALS AL CASTELL DE 
CAPDEPERA.  
 

El Batle dóna la paraula al Regidor de Turisme i Patrimoni, el Sr. 
Gabriel Torres Malpesa, per a que expliqui el contingut de la proposta.  

 
El Sr. Torres pregunta si volen que es done lectura a l’informe tècnic 

de valoració de la idoneïtat dels espectacles pirotècnics al Castell de 
Capdepera. Es decideix que no. 

 



El Batle dóna la paraula a la Sra. Margalida Servera, que pregunta 
si es deixaran de fer focs artificials al Castell de Capdepera o no. El Sr. 
Torres respon que de manera preventiva s’hauria de deixar de fer focs 
artificials al Castell, segons l’informe. La Sra. Servera afegeix que s’haurà 
de tenir en compte l’agressió que suposa també per al recinte el mercat 
medieval. 

 
A continuació el Batle dóna la paraula al portaveu del PSM, el Sr. 

Pere Fuster, que comenta que el Castell es un bé patrimonial bàsic per al 
poble i que donarà suport a tot el que siga conservar-lo, fent 
puntualitzacions; que per ara no hi ha dades objectives que assegurin 
que els focs artificials puguin produir aquestos danys. A més a més, van 
preguntar als tècnics de l’informe si el mercat medieval crearia aquests 
problemes i van contestar que sí. Demanen si es pot retirar el punt de 
l’ordre del dia. 

 
El Batle dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, el Sr. Melis, que 

llegeix un article de premsa en el qual posa que se suspendran els 
espectacles pirotècnics. Decideixen no votar la proposta perquè no 
creuen necessari que es vote al plenari; diu que hi ha un òrgan que és el 
Patronat del Castell i volen saber l’opinió del seu president. Respecte de 
l’informe, pensa que és incongruent. 

 
El Batle dóna pas a un recés per a discutir la proposta del PSM des 

de les 21:15 hores fins les 21.25h. 
 
Represa la sessió, el Batle proposa deixar l’assumpte damunt la 

taula per a que sigui tractat al proper plenari de març. Es demanarà 
informe a Patrimoni del Consell Insular. És acceptada la proposta per 
assentiment. 

 
El portaveu del Partit Popular exposa que li sorprèn el debat produït 

en el dia d’avui i comenta que estan d’acord que se celebrin els focs 
artificials al Castell, ja que és una tradició. 

 
 
XI.- DECRETS I RESOLUCIONS 
 
 Es dóna compte dels decrets i resolucions del nombre 149 al 264. 
 
 El Batle dóna la paraula al portaveu del Partit Popular, que 
pregunta si respecte dels decrets 171 i 172 s’ha justificat la quantia, ja 
que no hi ha decret que ho digui. Es contesta que si es necessari, es 
farà. 
 
 A continuació dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, que 
pregunta pel decret 233AG, en relació amb sol·licitud d’indemnització 



per danys a vehicle. El Batle contesta que s’ha dictat per aplicació de la 
normativa. El Sr. Melis recorda que ja fa temps que es va comentar que 
no complia amb la normativa. 
 
 
XII.- PRECS I PREGUNTES 
 

El Batle dóna la paraula al portaveu del Partit Popular, el Sr. Ferrer, 
que resumidament fa les següents preguntes.  
 

 Dirigint-se al regidor de Medi Ambient, volen informe de si ha 
complit amb les seves obligacions l’empresa adjudicatària del servei de 
vigilància i salvament. El Sr. Llull li contesta que per part del departament 
de Medi Ambient es considera que aquesta temporada ha anat bé, 
que l’empresa ha fet una bona feina, sobretot quan feia mal temps. Diu 
que estan elaborant una comparativa dels diferents informes. 

 
En segon lloc, també vol saber si hi ha algun informe relatiu a la 

recollida de fems. El Sr. Llull contesta que els zeladors fan informes 
periòdics, però està en preparació un software informàtic per a fer-ho 
informàticament. Es compromet que a l’inici de temporada alta estigui 
en funcionament. 

 
El Sr. Ferrer comenta que el veïnatge es queixa que s’ha rebaixat 

el cost però no la factura. Explica que un veí va deixar una bossa de 
fems i va estar 17 dies sense que la hi arreplegassen. El Sr. Llull contesta 
que li costa creure que un ciutadà estigui 17 dies sense que li recullin la 
bossa per a comprovar el funcionament del servei. El Sr. Ferrer contesta 
que això demostra que l’empresa no funciona. 

 
Continua el Sr. Ferrer preguntant pel tema de l’abocador, ja que 

fa tres mesos que no en reben notícies. Es contesta que estan pendent 
d’informe. 

 
També comenta que l’Autovia s’ha convertit en un lloc de venda 

de cotxes de segona mà i sol·licita una ordenança nova.  
 
Vol saber si l’empresa que ha utilitzat el pavelló municipal ha 

pagat alguna taxa, ja que hi ha uns preus pactats. El Batle respon que 
no, que s’ha cedit gratuïtament igual que es fa amb l’escola d’estiu. 

 
També pregunten pel canal Mediapro, si es pot fer alguna cosa 

per a que es pugui veure. El Sr. Sureda contesta que han preguntat 
informació al respecte i cobren uns dos mil euros per a fer el canvi. 

 
El Sr. Ferrer continua comentant que la situació del Mercat s’ha 

degradat molt i si es pot tornar a la situació anterior. El Sr. Sureda li 



contesta que estan estudiant una ampliació, que Capdepera té un 
problema de demanda, però és difícil millorar la situació actual. 

 
Demana la possibilitat de crear una ordenança per a regular els 

horaris de tancament d’establiments. El Batle li contesta que han creat 
una figura de zelador d’activitats que informarà d’aquestos horaris. 

 
El Sr. Ferrer presenta una documentació, que és examinada per 

l’equip de govern. El regidor de Patrimoni, Gabriel Torres, exposa que el 
dia 5 d’abril de 2011 es proposa la dotació d’una barana al castell de 
Capdepera i que hi ha una acta en la qual posa el vistiplau de 
Patrimoni. El Sr. Ferrer vol una còpia d’aquest vistiplau. 

  
Després d’algunes preguntes més el Batle dóna la paraula al 

portaveu del PSM, el Sr. Fuster, que en primer lloc vol contestar per 
al·lusions respecte del tema del Castell; diu que la barana estava 
permesa però el que faltava era determinar el tipus de barana. 

 Continua comentant que el dia de l’arribada dels Reis es van 
col·locar focus i van romandre encesos massa temps i pregunta pel 
responsable d’aquesta decisió. El Batle li respon que seguien el mateix 
criteri que el regidor anterior. 

 
El Sr. Fuster també exposa que en relació amb la subvenció 

rebuda per a arreglar fugues d’aigua li agradaria saber en quin grau 
d’execució està aquest programa. El Batle contesta que van demanar 
una pròrroga a Cooperació Local i que encara no han contestat. 

 
Pregunta si s’ha fet efectiu el compromís de reforma del passeig 

marítim de Cala Rajada. El Batle explica la dinàmica de feina. 
 
Pregunta pel tema de la participació ciutadana, ja que en 

l’anterior legislatura es va començar un reglament i voldria saber la 
política a seguir. El Batle respon que la intenció és activar al més aviat 
possible la participació ciutadana. 

 
Pregunta al regidor de Medi Ambient si han rebut notícies de la 

regeneració de cala Agulla. El Sr. Llull contesta que s’ha parlat del tema 
en reunions a Palma, que hi ha un projecte pendent d’execució. 

 
Després d’alguna pregunta més el Batle dóna la paraula al 

portaveu d’Es Grup. 
 
El Sr. Melis en primer lloc dóna la benvinguda a la Sra. Caimari i a 

continuació comenta al Sr. Torres que aquesta setmana ha visitat el 
Castell i que està net. 

 



Fa un prec en relació amb la Casa de Donya Antònia; que no té 
constància del projecte urbanístic i pregaria que li donaren informació. 
El Batle respon que li faran còpia. 

 
I a continuació passa a formular de forma resumida les següents 

preguntes. 
 
Quant a l’ascensor, pregunta per les actuacions. I el regidor de 

Vies i Obres, el Sr. Sureda, li explica el contingut d’aquestes actuacions. 
 
Pregunta també pel sobrecost del preu de licitació de l’obra. El 

Batle pren nota. 
 
Pregunta respecte de les obres del carrer Principal i la sortida dels 

pluvials. El Batle contesta que el tema va més lent del que pensava. 
 
També pregunta pel tema de les goteres. El Sr. Sureda contesta 

que les planxes que requereixen no les tenen en estoc i que més o 
manco costaran vuit mil euros. 

 
S’interessa també per la despesa de formigonar la jardinera. Es 

contesta que de forma aproximada ha costat uns tres mil euros. 
 
Pregunta pel tema del Conveni de personal. El Batle explica que 

han tingut la primera reunió i falta una segona reunió, a proposta dels 
funcionaris. 

 
Pregunta al regidor d’Hisenda pel cobrament en voluntària de 

l’IBI. El Sr. Sureda contesta que serà paregut a l’any passat. 
 
En relació amb el Mercat de Capdepera, proposa estudiar el 

tema de canviar la ubicació per a que puguin passar els cotxes. 
 
Pregunta pel Museu Alemany. El Batle diu que vol reactivar el 

tema. 
 
Dirigint-se a la regidora de Serveis Socials, li pregunta pel tema de 

les adopcions internacionals, li pregunta per què no es vol promoure. La 
regidora, la Sr. Renaud, li contesta que no és competència municipal, 
que no hi ha demanda social, que no hi ha una bona situació 
econòmica i que no està clar que el 0,7% es pugui destinar per a això. El 
Sr. Melis li respon que no l’ha convençut la seva explicació i que pensa 
que sí té cabuda en el 0,7%. 

 
Dirigint-se al regidor de M. Ambient, li pregunta per la regeneració 

de cala Agulla, de les actuacions fetes per l’Ajuntament. Se li contesta 
que van fer escrit registrat de sortida i estan esperant contestació. 



 
Pregunta pel projecte de governabilitat, que ja fa cinc mesos que 

governen i vol que expliqui quin és el seu projecte. El Batle 
resumidament li explica que des del departament de Policia es pretén 
enfortir l’àmbit de Cala Rajada. En M. Ambient hi ha un gran problema 
amb l’abocador i s’intentarà solucionar. En el departament de Serveis 
Socials es treballa en el Reglament. A Esports tenen com a prioritat la 
piscina. A Festes treballen en noves idees i el departament de Vies i 
Obres, encara que no es reflecteix el treball, comporta molta feina.  
 

 
No havent-hi més assumptes a tractar, per ordre del Sr. Batle-President 
s’aixeca la sessió a les  23 hores 59 minuts, de la qual jo, la Secretària, 
estenc aquesta acta. 

 

 
EL BATLE                                                                                                      LA 
SECRETÀRIA 
 


